
  

  26.12.12 –ישיבת הנהלה 

  

  :בישיבה השתתפו החברים הבאים

  כרמל שלום

  שיף אריה

  מירי טינסקי

  ריטה נחמיה

  חיים נחמיה

  יואל סלע

  :בישיבה הועלו הנושאים הבאים

 .28.11.12מ הישיבה אישור פרוטוקול  .1

להעלות את סכום תקציב הסניף בשיתוף  ר הסניף עדכן את חברי ההנהלה על הנסיון"יו .2
 .יש סימנים חיוביים אך עדיין לא מספיק. ר הנהלת המחוז"עם יו

 .יש להערך לפעילות השנתית בהתאם לקיצוץ בתקציב .3

 .חברים 41השתתפו בה , מסיבת חנוכה שנערכה בדימונה היתה מוצלחת .4

יש להגביר את המודעות . חברות 18נרשמו כ . באחריות ריטה מתקדם יפה יום האשה .5
 .ולהעלות את מספר המשתתפות

 ".אולמי אחוזה"בקרית גת ב 24.2.13ר הסניף עדכן כי מסיבת פורים תערך ב "יו .6

 .₪ 72,000ר הסניף התנגד לתקציב האומן במסיבה המחוזית העומד על "יו .7

ים סיימו בהצלחה רבה את הקורס וקיבלו חברי הסניף שהשתתפו בקורס מחשב 8 .8
 .17.12.12תעודות ב 

 .חברים המשיכו בקורס פייסבוק 4 .9

ימשך במטרה לחשוף את החברים לתחומים נוספים במחשב " להבה"הקשר עם  .10
 .ובמרששת

  

  בברכה

  כרמל שלום

  ר הסניף"יו

  


